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JÄRVA-JAANI GÜMNAASIUM 
[Tsiteerige allikat siin.] 

 

PROTOKOLL 

 
Koosoleku protokoll 

 

Järva-Jaani    

 

 

Hoolekogu ja lastevanematekogu koosolek 

 

09.12.2024; algus 18.00 lõpp 19.00               

Juhatas: Ruth Põldma 

Protokollis:  Ave Kaljurand-Algpeus 

Kohal: Alvar Jullinen, Andreas Sapas, Reeli Kõll,  Ave Kaljurand-Algpeus, Jaana Õis, 

Sille Sõmermaa, Külli Kärner, Maris Piiroja, Ruth Põldma, Lia Metsma, Agnes Kaio, 

Annela Tammiste. 

Puudusid: Katrin-Helena Melder, Liselle Tombak, Ülle Jääger 

PÄEVAKORD: 

1. I trimestri kokkuvõte  
2. Proovinädala tagasiside  
3. Tehnoloogiaõpetus 
4. Muud küsimused, ettepanekud 

KOOSOLEKU KÄIK: 

1. I trimestri kokkuvõte 

Direktor tutvustas lühidalt I trimestri üritusi. Toimusid: võõrkeelte nädal, 

spordinädal, Rakett69 laager, projekt „Peakokad koolis”, eelkutseõpe, Soome 

külalisõpilaste võõrustamine, Järva vallal õpetajate koolitus, koostöövestlus 

lastevanematega, ERMI külastus, tasemetööd, koolikontsert, hariduse 

sünnipäev jm üritused. Enamus nendest on kajastatud sotsiaalmeedias ja kooli 

kodulehel.  
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Teemaks oli ka HEV õpilaste toetamine. Meie koolis on 3 väikeklassi 

põhitundides ja 1 üks-ühele õpe. Individuaalsed õppekaval oli 17 õpilasel ning 

logopeedi vajas 19 õpilast. 

Tutvustati I trimestri õpitulemusi.  Lühikokkuvõttes lõpetas 5-9.klassis 20 

õpilast I trimestri hinnetega A, B ja C. Hinne F(MA või puudulik) oli 28 

õpilasel. Jätkuvalt on kõige suurem probleem koolist puudumine. Selgus, et 

valdavaks on puudumised tervislikel põhjustel. Sel aastal on hindamissüsteem 

veidi muutunud. Trimestri hinne pannakse summeeritult, st kui trimestris on 

mõni puudulik, saab trimestri hinde välja panna. Sama kehtib ka aastahinde 

kohta. Samas kui I trimestril on õpilasel kokkuvõttes puudulik,  siis saab ta 

kohe tugisüsteemi kõrvale (kohustuslikud konsultatsioonid jmt). Suuremate 

puudujate ja nende vanematega on korraldatud ka ümarlauad. 

2. Proovinädala tagasiside 

25.11-29.11.24 oli koolis proovinädal. Tunnid algasid 8.30 ning söögivahetund 

oli kell 12.05-12.45. Tagasiside nädalale oli erinev, vastajad jagunesid umbes 

pooleks. Suurim mure oli bussitranspordiga, kuna koolibuss ei suuda asendada 

liinibusse ja õpilasringi. Hoolekogu ja lastevanematekogu arvamus oli sellest 

nädalast pigem positiivne. Lapsed said kauem magada, samas kui koolipäev 

lõppes vaid 5 min hiljem. Hetkel teema seisab, kuna õpilasbussi hange on 

tehtud järgmise õppeaastani. 

3. Tehnoloogiaõpetus 

Tehnoloogiaõpetuse tundide sisu on tekitanud küsimusi  nt palju teooriat ja 

vähe praktilist tegevust. Juhtkond tutvustas 7-9.klassi tehnoloogiaõpetuse 

ainekava ülesehitust. Programm on jaotatud trimestrite kaupa kolmeks: 

kodundus, käsitöö ja tehnoloogia. Lastevanemate soov on, et lapsed 

omandaksid rohkem eluks vajalikke praktilisi oskusi. 

4. Muud küsimused 

- Järva-Jaani kool kui ristkasutatava hoone tulevikuvaade. Koosolek 16.12.24, 

kl 15.30. Mõte seisneb selles, et tulevikus poleks koolid eraldi seisvad 

koolimajad vaid nn kogukonna majad. 

- Asendusõpetajad kooli. Andreas rääkis oma muljetest 4.kl asendusõpetajana. 

Emotsioonid olid väga positiivsed ning ta kutsus ka teisi 

lapsevanemaid/täiskasvanuid kooliellu panustama ja end klassi ees proovile 

panema. Meie kooli oleks vaja vähemalt 5 asendusõpetajat, kes vastavalt kooli 

vajadusele saaksid õpetajaid asendada. 
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-Võimlas on toimunud erinevaid korrarikkumisi õpilaste poolt ning sellega 

seoses saab alla 15.a. võimlasse vaid koos täiskasvanuga.  

 

 

 

 

 

 

 

 

    


